
ZAPISNIK 5. REDOVNE SJEDNICE STUDENTSKOG ZBORA FILOZOFSKOG 

FAKULTETA 

PRISUTNI: Andrej Mitić, Ante Petrović, Nika Keserović, Iva Kapović, Josip Majsec, Luka 

Mayer, Lovro Turalija (online), Antun Kiseljak (online) 

OSTALI STUDENTI: Petra Strika, Mara Matijević, Nika Marinović, Ines Rukelj 

Sjednica se održala 29. veljače 2024. u učionici A124. Sjednicom predsjedava predsjednik 

SZFF Andrej Mitić, a za zapisničara je izabrana Nika Keserović. 

Sjednica je počela u 19:40 h. Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

1. Obavijesti  

Predsjednik SZFF Andrej Mitić obavijestio je članove da je raspisan natječaj za Erasmus+ 

studijske razmjene, prijave traju do idućeg utorka. Osim toga, Povjerenstvo za valorizaciju 

studentskih projekata u okviru Natječaja za studentske projekte na FF odradilo je svoj dio 

posla, rezultati bi trebali biti do kraja tjedna.  

U sklopu inicijative Studentskog zbora Sveučilišta u Zagrebu „UNIZG Ciklus“ dobit ćemo 

oko 22 tisuće uložaka. Osim toga, na natječaju SC-a dobili smo 600 € za sličnu namjenu. 

Izbori za dekana su u tijeku, jedan je predloženik tj. program (izv. prof. dr. sc. Domagoj 

Tončinić).  

700 € koji su namijenjeni za poslovanje Studentskog zbora FF za 2023. većinom su 

potrošeni, nastavno na prethodne Odluke o utrošku sredstava. Očekujemo dostavu tijekom 

trećeg mjeseca. Za 2024. godinu najava je da će Studentskim zborovima biti dostupno 1500 

€ pa ćemo moći više promisliti o tome što i kako nabaviti. 

Ministarstvo odbija upisati promjene u Upisnik studijskih programa za programe 4+1, 

trenutno traje intenzivna komunikacija s Ministarstvom po tom pitanju. Izborna sjednica 

SSU-a održala se 27. veljače, ali je nažalost bila neuspješna zbog nepostojanja 

zainteresiranih kandidata. Nastojat ćemo učiniti sve da se opet pokrene. 

U okviru promocije plan je izraditi promo-video za FFZG, u suradnji s KSFF-om. 

2. Promjena sastava Studentskog zbora FF  

Kolegica Dorotea Brajković završila je prijediplomski studij te je time izgubila status 

studenta te više ne može biti članicom Studentskog zbora FF te ju je potrebno razriješiti. 



Studentski zbor FF jednoglasno je donio Odluku o razrješenju članice Studentskog zbora 

FF Dorotee Brajković. 

Nastavno na Zakon i Statut Studentskog zbora, osoba koja je sljedeća po broju glasova 

preuzima mandat. S obzirom da zasad dvije kolegice zbog objektivnih razloga ne mogu 

sudjelovati u radu Studentskog zbora (što dokazuju pisanom izjavom), Odluku o 

imenovanju donijet ćemo naknadno, elektronskim putem. 

3. Izmjene imenovanja (nastavno na točku 2.)  

Kolegica Brajković bila je članica Fakultetskog vijeća, predstavnica FF u studentskom 

odboru „UNIC“ projekta te zamjenica u Povjerenstvu za kvalitetu FF. 

Nika Keserović predložena je da bude nova zamjenica u POK-u. 

Studentski zbor FF jednoglasno je donio Odluku o imenovanju Nike Keserović 

zamjenicom u Povjerenstvu za kvalitetu iz reda prijediplomskih studenata. 

Za ostale funkcije Odluke će se donijeti naknadno, elektronskim putem. 

4. Pregled rada različitih Povjerenstava  

Povjerenstvo za promociju FF intenzivno radi, Dan otvorenih vrata održat će se 23. ožujka 

od 10 do 17 h, očekujemo veliki interes. 

Povjerenstvo za 150 godina FF sastaje se jednom mjesečno, napokon imamo i obljetnički 

logo. 

Povjerenstvo za strategiju trenutno „stoji“ zbog reforme i drugih „važnijih“ stvari. 

Strategija se trebala već donijeti, ali očekujem da će do kraja ljetnog semestra i ona biti 

donesena. 

Povjerenstvo za pravilnik o studiranju tek treba krenuti s radom, i to prije nego što dobijemo 

rezultate javne rasprave za Sveučilišni pravilnik. O svemu ćete biti pravovremeno 

obaviješteni. 

5. Izvanredni ispitni rok  

Tražit ćemo raspisivanje izvanrednog ispitnog roka od 15. do 19. travnja 2024. godine. 

Argumenti su reformirani studiji, novi sveučilišni pravilnik te općenito povećanje 

prolaznosti/završnosti studenata. Glasanje o navedenoj točki bit će 20. ožujka na redovnoj 

sjednici FV. 



6. Planirane aktivnosti u ljetnom semestru  

U ljetnom semestru planirano je organizirati događaje povodom 15 godina Blokade 

(projekcija filma, izložba…). Osim toga, u planu je organizacija humanitarne akcije za 

djecu u domovima.  

7. Razno  

Nije bilo dodatnih tema za raspravu. 

Sjednica je završila u 20:10. 
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Zapisničar: Nika Keserović 

 

___________________________ 

Predsjedavatelj: Andrej Mitić 


